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Geachte raadsleden, 
 
Op 9 januari 2024 bent u middels raadsinformatiebrief met kenmerk 2024-000499 geïnformeerd over 
vragen die door een aantal fracties zijn gesteld, naar aanleiding van de ongeregeldheden die zich 
hebben voorgedaan in Portland en bij basisschool de Parel. Sindsdien zijn er nog vragen van 
GroenLinks/PVDA en een aanvullende vraag van het CDA ontvangen. In deze raadsinformatiebrief 
treft u de beantwoording aan.  
 
De (aanvullende) vraag van het CDA 

 
Na de jaarwisseling houden de incidenten aan, zo ook dit weekend weer op het Strawinskyplein 
en bij het Kasteel van Rhoon. Dit raakt aan de kern van openbare orde en veiligheid in 
Albrandswaard. 
 
In aanvulling op eerdere schriftelijke vragen verzoekt het CDA de burgemeester welke 
maatregelen zij tot op heden genomen heeft om overlast te voorkomen, met een dringend 
beroep op haar om al datgene te doen wat nodig is om de openbare orde en veiligheid in 
Albrandswaard adequaat te handhaven en met de gemeenteraad en omwonenden op de kortst 
mogelijke termijn te delen welke te nemen maatregelen daartoe (nog) noodzakelijk zijn. 
 
In zowel het Integraal Veiligheidsbeleid, alsmede het actieplan veilig zetten we in op de daarin 
benoemende prioriteiten. Dit doen we door verschillende acties en bijeenkomsten te organiseren, 
maar ook door het houden van (integrale)controles. Tweewekelijks vind er met de politie overleg 
plaats over de incidenten welke hebben plaatsgevonden en stellen we aan de hand hiervan onze 
prioriteiten bij. 
 
Naar aanleiding van de jaarwisseling zijn er verschillende extra maatregelen getroffen namelijk: 

- Op 18 december 2023 is door het college ingestemd met cameratoezicht bij basisschool De 
Parel. Deze camera’s zullen in Q1 van 2024 worden geplaatst.  

- Eerder zijn camera’s geplaatst bij metro haltes Rhoon en Poortugaal. Het aantal incidenten bij 
deze metro stations is na plaatsing van de camera’s afgenomen. 

- Het samenscholingsverbod bij het Hof van Portland is verlengd tot 27 september 2024.  
 



- Het samenscholingsverbod in Poortugaal is per 26 januari 2024 afgekondigd voor een periode 
van 12 maanden. 

- Op 19 januari 2024 is een Mobiele Camera Unit geplaatst nabij het Strawinskiplein voor een 
periode van 2 weken. 

 
 
De vragen van GroenLinks / PvdA:  
 
Tijdens de jaarwisseling hebben zich ernstige ongeregeldheden voorgedaan. Inzet van o.a. de 
ME bleek noodzakelijk.  
 
Vraag 1:  
Is het college bereid om mede namens de Raad zijn dank uit te spreken aan de hulpverleners 
zoals politie, brandweer, ambulanciers en BOA’s voor hun inzet tijdens de jaarwisseling?  
Zowel tijdens de nieuwjaar speech op 8 januari 2024, als in de RIB van 9 januari 2024 met kenmerk 
2024-001260 hebben wij onze dank uitgesproken aan de hulpverleners voor hun inzet tijdens de 
jaarwisseling.  
 
Onder andere de districtschef van de politie Oost Nederland, mw. Rooijers pleit voor een 
algemeen vuurwerkverbod. De hulpverleners worden vaak met zwaar vuurwerk bestookt 
(gld.nl). Ook de coördinator jaarwisseling van de politie en portefeuillehouder Geweld tegen 
Politie ambtenaren, de heer de Meij onderschrijft dat een algemeen vuurwerkverbod 
verhelderend is voor zowel politie als burger. Hij constateert dat hulpverleners steeds vaker 
met agressieve groepen mensen worden geconfronteerd(politie.nl).  
Inmiddels zijn meer dan 30 gemeenten voorstander van een landelijk verbod op de verkoop, 
bezitten en afsteken van vuurwerk omdat een landelijk verbod beter werkt dan een verzameling 
lokale verboden.(rtlnieuws.nl)  
 
Vraag 2:  
Is het college bereid om, mede gezien de uitlating van de portefeuillehouder veiligheid in het 
programma Nieuwsuur van 1 januari jl. zich aan te sluiten bij het bovenstaand pleidooi voor 
een dergelijk landelijk verbod op vuurwerk?  
Het college gaat graag met de raad in gesprek om te kijken of raad en college hier samen in kunnen 
optrekken.   
 
Vraag 3:  
Verveling lijkt soms een grondslag voor negatief gedrag, met name op oudjaarsavond. Is het 
college bereid om in samenwerking met een lokale (sport-)vereniging en/of jeugdwerk een 
festiviteit voor de jeugd te organiseren op oudjaar en daar eventueel financieel aan bij te 
dragen? 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
Eén van de preventieve maatregelen die we willen onderzoeken voor aankomende jaarwisseling is het 
organiseren van activiteiten op oudejaarsavond. Door jongeren een alternatief te bieden hopen we 
overlast en vernielingen te kunnen beperken/voorkomen. Gesprekken met jongeren zullen onderdeel 
uitmaken van dit onderzoek, om op deze manier te komen tot een gedragen alternatief voor alle 
jongeren in de verschillende leeftijdscategorieën (14 t/m 19 jarigen). 
 
 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris,       de burgemeester, 

  
mr. drs. Florus van der Linden drs. Jolanda de Witte 
 


